

# 沙田 302 管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號  
電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/111/22/LW

### 通 告

致：碧濤花園第一期各業戶

### 領取「防疫服務包」安排

茲通知各業戶，本處現協助民政事務署派發「防疫服務包」給各業戶進行自願性檢測，**每個單位可免費獲取乙袋**。由即日起至 4 月 11 日前，業戶可到所屬座別平台保安崗位向保安員簽收「防疫服務包」。住客請攜帶業主或租客證明文件以便職員確認身份。

根據民政事務署資料，每個「防疫服務包」足夠 2-3 人家庭使用，如貴單位人數眾多而有需要索取額外「防疫服務包」，請向各座座頭保安登記，本處將向民政事務署反映，稍後再作安排。

如有任何垂詢，請致電 2646 1859 與管理處聯絡。

碧濤花園第一期管理處 啟  
2022 年 4 月 4 日

Date : 4<sup>th</sup> April 2022  
To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

### Distributing Anti-epidemic Service Bags

Please be informed that the Home Affairs Department is now distributing anti-epidemic service bags through our office. **Each unit can be get one pack of anti-epidemic service bags, free of charge.** Residents can get the anti-epidemic service bags in the services counter in the Podium lobbies before 11<sup>th</sup> April. Residents please bring the owners or tenancy identification document for verification.

According to information from the Home Affairs Department, each anti-epidemic service bag is enough 2-3 persons to use, if residents would like to have an additional anti-epidemic service bags, please register to the security guard, our office will be report to the Home Affairs Department and arrange later.

Should there is any enquiries, please contact the Management Office at 2646 1859.



Management Office of Pictorial Garden Phase I